
I 
Protokol Nr L VIII.2023 

I 
z LVIII Sesji lRady Gminy Siubice 

odbytej w dniu ~O paidziernika 2023 r. 

Obrady LVIII Sesji Ra~y Gmi~y ISlUbiCe odbyly si~ w godz. 11.15_1217 oraz by~ 
transmitowane na Zywo w mtemecle. Obrady prowadzll przewodmcz'!cy Slawomlr 
Januszewski. 
Stan Rady - 15 os6b 
Obecnych - 13 os6b tj. 86,66%. 
W sesji udzial wziyli: 

1. 	 Jacek Kozlowski - w6jt, 
2. 	 Przemyslaw Nowacki - sekretarz gminy, 
3. 	 radni wedlug zal,!czonej listy obecnosFi, 
4. 	 sohysi wedlug zal'!czonej listy obecni sci. 

Do pkt. 1 	 I 

Slawomir Januszewski - przewod~icz,!cy Rady otworzyl obrady LVIII sesji Rady 
Gminy Slubice, powital wszystkie ~anie i pan6w radnych, w6jta, sekretarza, 
gosci oraz sohys6w. Na podstawie list)! obecnosci stwierdzil, ze w sesji uczestniczy 
13 radnych, co oznacza, ze Rada Gminy Slfbice moze obradowac i podejmowac prawomocne 
uchwaly. 

Przewodnicz'!cy dodal, ze nast,!pila koniecznosc dodania trzech projekt6w uchwal do 
dzisiejszego porz'!dku obrad. 
Do pkt. 2 

Przewodnicz'!cy poddal pod glpsowanie porz,!dek obrad po wprowadzeniu 
dodatkowych trzech projekt6w uchwal. Raqni nie mieli zadnych uwag. 
W wyniku jawnego glosowania rada - stan 13 obecnych jednoglosnie przyjyla porz'!dek 

obrad. Porz,!dek obrad przedstawia siy nast~puj,!co: 
Proponowany porz~dek obrad: 
l. 	Otwarcie Sesji. 

2. 	 Przyjycie porz'!dku obrad. I 

3. 	 Sprawozdanie z dzialalnosci miydzyses)'.inej W6jta Gminy za okres od 29 sierpnia 2023 r. 

do 29 paidziemika 2023 r. 

4. 	 Interpelacje i zapytania radnych. 

5. 	 Przyjycie informacji 0 stanie realizacji zadan oswiatowych w gminie w roku szkolnym 

2022/2023, w tym 0 wynikach egzaminf 6smoklasisty, dzialan podejmowanych przez 

szkoly nakierowanych na ksztalcenie u9zni6w ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi 

oraz nadzoru pedagogicznego sprawowanego przez kuratora oswiaty. 
6. 	 Podjycie uchwal w sprawie: 

1) rozpatrzenia petycji w sprawie podjycia uchwaly w sprawie udromienia rzeki Wisly 

na ~d~inku od Wyszogrod.u do Wl~da.wka,.. . 
2) PodJycla uchwaly w sprawle udromlema rzekl WlSly na OdClnkU od Wyszogrodu do 

Wlodawka, I 

3) 	przyst,!pienia do sporz,!dzenia Miej'scowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla dzialki Nr ewid. 333/3 w miejs~owosci Slubice. 



4) rozpatrzenie skargi na bezczynnosc w realizacji zadania wlasnego gminy zwi~nego 

z informacj~ 0 zagrozeniach dla os6b przebywaj~cych na obszarach wodnych, 
5) wyrazenia zgody na zawarcie umowy 0 swiadczenie uslug w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego, 

6) wyznaczenia linii komunikacyjnych publicznego transportu zbiorowego, dla kt6rych 

organizatorem jest Gmina Slubice. 
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
8. Przyjycie protokolu z LV sesji Rady Gminy. 
9. Przyjycie protokolu z LVI sesji Rady Gminy. 

10. Przyjycie protokolu z LVII sesji Rady Gminy. 
11. Sprawy r6me. 
12. Zakonczenie obrad. 

Do pkt. 3 
Sprawozdanie z dzialalnosci miydzysesyjnej W6jta Gminy za okres od 29 sierpnia 

2023 r. do 29 pazdziernika 2023 r. (material w zal~czeniu). 
Do pkt. 4 

Radny Stanislaw Szymanski poprosil W6jta jak i Rad y Gminy by przy tworzeniu 
budzetu na przyszly rok zabezpieczyc srodki na dokumentacjy drogi w Alfonsowie. 

Radna Katarzyna Mi1czarek takze poprosila 0 zabezpieczenie srodk6w finansowych 
na aktualizacjy oswietlenia szczeg6lnie chodzi 0 solectwo Laziska oraz 0 uaktualnienie i 
naprawy znak6w drogowych. 

Radna Teresa Sitkiewicz poprosila 0 zabezpieczenie srodk6w na dokumentacjy drogi 
291148W od Pana M w d6l. 

Radny Dariusz Wolinski poprosil 0 montaZ lamp solamych przy drodze powiatowej 

6915 w miejscowosci Juliszew oraz 0 uzupelnienie po raz kolejny poboczy wzdluz drogi 
gminnej Juliszew - Zyck. Na krzyzowce kolo Pana J zamontowanie lampy solamej i 

uzupelnienie dziur. Radny wspornnial r6wniez 0 zabezpieczeniu refultatu lub Zwlru na drogy 

biegn~c~ kolo Pana S i l~cznika w strony Pana Z. 
Do pkt. 5 

Przewodnicz~cy Rady Gminy Slawomir Januszewski przeszedl do kolejnego punktu 
- przyjycia informacji 0 stanie realizacji zadail oswiatowych w gminie w roku szkolnym 
2022/2023, w tym 0 wynikach egzaminu 6smoklasisty, dzialail podejmowanych przez szkoly 

nakierowanych na ksztalcenie uczni6w ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi oraz 

nadzoru pedagogicznego sprawowanego przez kuratora oswiaty. Poinformowal, ze informacjy 
zostaly przeslane na skrzynki mail owe radnych oraz om6wione na posiedzeniu. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 
Informacje zostaly przyjyte jednoglosnie i bez zastrzezen. 

Do pkt. 6.1 
Przewodnicz~cy Rady Gminy Slawomir Januszewski przedstawil projekt uchwaly w 

sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie podjycia uchwaly w sprawie udroznienia rzeki Wisly 
na odcinku od Wyszogrodu do Wloclawka. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial 13 radnych. 
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Uchwala zostala przyjyta jednoglosmie. 

Uchwala w sprawie rozpatrzenia ~etYCji w sprawie podjycia uchwaly w sprawle 

udroznienia rzeki Wisly na odcinku od Wyszogrodu do Wloclawka, wraz z imiermym 

rejestrem glosowan stano wi zalqcznik do p otokolu. 

Do pkt. 6.2 

P~zewodni~zq~y Ra~y ?miny Sl~romir Januszewski przedstawil projekt uchwaly 
w sprawle udroi.I1lenta rzekl WISly na odclhku od Wyszogrodu do Wloclawka. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 

W glosowaniu bralo udzial 13 radn1ch. 

Uchwala zostala przyjyta jednoglos ie. 

Uchwala w sprawie udromienia rzeki Wisly na odcinku od Wyszogrodu do 

Wloclawka, wraz z imiermym rejestrem glqsowan stanowi zalqcznik do protokolu. 

Do pkt. 6.3 
Przewodniczqcy Rady Gminy Slj\vomir Januszewski przedstawil projekt uchwaly 

w sprawie przystqpienia do sporzqi zenia Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzermego dla dzialki Nr ewid. 333/3 WI miejscowosci Slubice. 
Pytan i uwag nie zgloszono. 

W glosowaniu bralo udzial 13 radnych. 

Uchwala zostala przyjyta jednoglosbie. 

Uchwala w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia Miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzermego dla dzialki Nr ewid. 333/3 w miejscowosci Slubice, wraz z 

imiermym rejestrem glosowan stanowi zalqbznik do protokolu. 

Do pkt. 6.4 I 
Przewodniczqcy Rady Gminy Slawomir Januszewski przedstawil projekt uchwaly 

w sprawie rozpatrzenie skargi na bezczyrmosc w realizacji zadania wlasnego gminy 

zwiqzanego z informacjq 0 zagrozeniach dla os6b przebywajqcych na obszarach wodnych. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 

W glosowaniu bralo udzial 13 radnych. 

Uchwala zostala przyjyta jednoglosr ie. 
Uchwala w sprawie rozpatrzenie skargi na bezczyrmosc w realizacji zadania wlasnego 

gminy zwiqzanego z informacjq 0 zagrdzeniach dla os6b przebywajqcych na obszarach 

wodnych, wraz z imiermym rejestrem glosQwan stanowi zalqcznik do protokolu. 

Do pkt. 6.S 
Przewodniczqcy Rady Gminy Slawomir Januszewski przedstawil projekt uchwaly w 

sprawie wyrazenia zgody na zawarcie um:owy 0 swiadczenie uslug w zakresie publicznego 
I 

transportu zbiorowego. 

W6jt poinformowal, ze Gmina Slubice zajmuje siy tu kwestiq formalnq a za 

utrzymanie tej linii komunikacyjnej w koszltach partycypuje w calosci Starostwo Plockie. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 

W glosowaniu bralo udzial 13 radnych. 

Uchwala zostala przyjyta jednogloshie. 

Uchwala w sprawie wyraZenia zgFdy na zawarcie umowy 0 swiadczenie uslug w 
zakresie publicznego transportu zbiorowego, wraz z imiermym rejestrem glosowan stanowi 

zalqcznik do protokolu. 

3 



Do pkt. 6.6 

Przewodnic~cy Rady Gminy Slawomir Januszewski przedstawil projekt uchwaly w 

sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych publicznego transportu zbiorowego, dla kt6rych 

organizatorem jest Gmina Slubice. 

Pytail i uwag nie zgloszono. 

W glosowaniu bralo udzial 13 radnych. 

Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 

Uchwala w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych publicznego transportu 

zbiorowego, dla kt6rych organizatorem jest Gmina Slubice, wraz z imiennym rejestrem 

glosowail stanowi zal~cznik do protokolu. 
Do pkt. 7 

W6jt udzielil odpowiedzi na zapytania i interpelacjy radnych. 

Poinformowal, ze na komisji juz poruszony byly tematy dr6g i znak6w. W6jt chcialby 

by wsp6lnie z rad~ zabezpieczyc srodki na przystqpienie do uregulowanie stanu prawnego 

dr6g gminnych oraz podj~c dzialania w celu uregulowania i poszerzenia pasa drogowego a 

takZe sporz~dzenia dokumentacji na drogi. S~ to kosztowne cele, ale jesli uda siy 

zabezpieczyc kwoty to bydziemy siy nad tymi tematami pochylac jak najszybciej. Jesli chodzi 

o oswietlenie gminy Slubice to w6jt powiedzial, ze jest w trakcie rozm6w ze sp6lk~ Energa

Oswietlenie zajmuj~cq siy oswietleniem ulicznym w kwestii rozbudowy tego oswietlenia. 

Ubytki w znakach drogowych s~ sukcesywnie uzupelniane, niernniej jednak jest ich sporo do 

tego dum czdc znak6w jest dewastowana. W miary mozliwosci s~ uzupelniane pobocza, 

r6wniez w najblizszym czasie byd~ uzupelniane te newralgiczne miejsca. Na drodze tuz za 

rondem na Wymyslu w strony Juliszewa byd~ podcinane zakrzaczenia oraz zostanie dolozony 
punt oswietleniowy. 

Do pkt. 8 

Przewodnicz~cy Rady Gminy poinformowal, ze protok61 z LV sesJI Rady Gminy 

Slubice zostal przeslany do radnych drog£l elektroniczn~. 

Radni nie mieli Zadnych zapytail b£ldi uwag. 

W glosowaniu bralo udzial 13 radnych. 

Protok61 zostal przyjyty jednoglosnie. 

Protok61 z LV sesji Rady Gminy Slubice wraz z Imlennym rejestrem glosowail 

stanowi zal£lcznik do protokolu. 

Do pkt. 9 
Przewodnicz~cy Rady Gminy poinformowal, ze protok61 z LVI nadzwyczajnej sesji 

Rady Gminy Slubice zostal przeslany do radnych drog£l elektroniczn£l. 
Radni nie mieli zadnych zapytan b~di uwag. 

W glosowaniu bralo udzial 13 radnych. 

Protok61 zostal przyjyty jednoglosnie. 
Protok61 z LVI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Slubice wraz z imiennym rejestrem 

glosowail stanowi zal£lcznik do protokolu. 
Do pkt. 10 

Przewodnicz~cy Rady Gminy poinformowal, ze protok61 z LVII nadzwyczajnej sesji 

Rady Gminy Slubice zostal przeslany do radnych drog~ elektroniczn~. 
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• 


Radni nie mieli zadnych zapytan bf dz uwag. 

W glosowaniu brain udzial 13 radnych. 

Protok61 zostal przyjyty jednoglosrlie. 

Protok61 z LVII nadzwyczajnej seJji Rady Gminy Slubice wraz z imiennym rejestrem 

glosowan stano wi zalqcznik do protokolu. [ 

Do pkt. 11 
Radny Dariusz Wolinski popr9sil 0 zabezpieczenie srodk6w pieniyZnych na 

dokumentacjy ulicy Wielkiej Wody w Juliszewie. Dlugosc odcinka drogi to 113 m2. 
I 

Radny Marek Bogiel zglosil ubytki na ul. G6rnej pod g6rky i przy mostku. 


Radna Katarzyna Milczarek zglosila pomalowane przystanki w gminie Slubice 

I 

poprosila w miary mozliwosci 0 ich pomalowanie by wyglqdaly przyzwoicie. 

Radna Teresa Sitkiewicz podziykowala W6jtowi 0 zrobienie ogrodzenia przy szkole w 

Jarnnie oraz 0 wyciycie zakrzaczen. 

Radna Krystyna Wojtalewicz r6wniez poprosila 0 odmalowanie pomalowanego 

przystanku w miejscowosci Studzieniec 10raz 0 montai w miary mozliwosci i srodk6w 

finansowych kilku lamp solarnych w miejscowosci Laziska. 

Radna Sylwia G6recka podziykow~la za wykonanie pobocza na ul. Chojaki i poprosila 

o wspominane juz kilka razy progi zwalniajqce. 

Radna Teresa Sitkiewicz r6wni~z poprosila w miary srodk6w 0 montaz lamp 

solarnych na Jamnie. 
Radny Stanislaw Szymanski poprcisil 0 wyrwanie pieilk6w i 0 montaz czterech lamp 

na drugim Alfonsowie. 

Soltys solectwa Zyck Nowy - Leon6w Michal Ryfa poprosil 0 zamontowanie lampy 

na skrzyzowaniu dr6g gminnych 291124W i 291133W kolo bylego sklepu. Soltys poprosil w 

imieniu Pani M. 0 wymiany chociaz jedndgo okna w starej szkole na Zycku Nowym, gdyz te 

okna Sq drewniane i nieszczelne oraz popr~sil 0 sprawdzenie hydrantu na Zycku. 

Soltys solectwa Budy Elzbieta Machala poprosila 0 montaz lampy solarnej na 

skrzyzowaniu przy krzyzu Na skrycie na Budy Stare. Zapytala czy W6jt rozmawial z osobq, 

kt6ra miala zajqC siy postawieniem znaku informujqcego 0 wjezdzie na miejscowosci Budy. 

Poprosila r6wniez 0 poprawieniu kilku ubytk6w na drodze w miejscowosci Budy oraz 0 

poprawy przewr6conego znaku drogowegQ. 

Soltys solectwa Potok Elzbieta KaIiasek r6wniez poprosila 0 montaz lamp solarnych w 

miejscowosci Potok Czarny. 

Przewodniczqcy Rady Slawomir Januszewski poprosil 0 uzupelnienie ubytk6w na 

drodze powiatowej w Wiqczeminie oraz 0 ,poinformowanie Zarzqdu W6d Polskich 0 naprawy 

uszkodzonego przepustu na Wiqczeminie na drodze gminnej od walu do drogi powiatowej. 

W6jt odpowiedzial, ze jesli chodzi p montai lamp solarnych to prowadzone Sq wlasnie 
wstypne rozmowy co do ich pozyskania. W6jt poprosil te solectwa, na kt6rych dopiero co 

byly montowane lampy 0 wstrzemiyzliwosc. Dokladnie rozumie, ze lampy przydaly by siy i w 

innych miejscach, ale najpierw mUSZq byc zamontowane w tych solectwach w kt6rych 
najbardziej Sq potrzebne lub nie rna tam jeJzcze zadnej. 

W6jt odpowiedzial, radnemu Dariuszowi Wolinskiemu, ze grunty pod dzialki 
wydzielone na pas drogowy na ul. Wiel~iej Wody trzeba uporzqdkowac prawnie. Jest tam 

kilka rzeczy do wyprostowania. 
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elektroniczn'l, 

-


W6jt odpowiedzia! radnemu Markowi Bogiel, ze gmina bydzie chciala wymienic tam 

przepust i uzupelnic ubytki. 

W6jt odpowiedzial radnej Katarzynie Milczarek i Krystynie Wojtalewicz, ze postara 

siy odmalowac te pomalowane przystanki. 

W6jt odpowiedzial soltysowi solectwa Zyck Nowy - Leon6w, iz moze uda siy kolo 

starego sklepu zamontowac lampy solam~. W6jt r6wniez uWaZa, ze w tym miejscu montaZ tej 

lampy bylby wskazany. Jesli chodzi 0 wymiany okna u Pani M to obawajest 0 zawalenie siy 

budynku w trakcie wymiany okna. Moze uda siy sposobem gospodarczym wymienic chociaz 

ramki okien. 

W6jt odpowiedzial soltys solectwa Budy, ze na bie4co to skrzyzowanie na Budy 

bydzie poprawiane by byla tam dostateczna widocznosc. To skrzyzowanie bydzie bezpieczne 

wtedy, kiedy zostanie zmieniona tam organizacja ruchu. Tak~ zmiany musial by dokonac 

Mazowiecki Zarz'ld Dr6g Wojew6dzkich w Warszawie a na chwily obecn'l jest to bardzo 

trudne. Po tej zmianie m6glby stan'lC tam znak informuj'lcy 0 zjeidzie do miejscowosci . W6jt 

postara siy w miary mozliwosci na drodze wojew6dzkiej skrycaj'lc przy krzyzu na Budy 

umiesc lampy solam'l. 

W6jt poprosil radnych jak i sohys6w by na bie4co zglaszali tamy bobrowe. 

Podziykowal za przeprowadzenie cwiczen przeciwpowodziowych druhom i straZakom 

panstwowej straZy pOZamej a w szczeg61nosci ochotniczym stra4 pOZamym z terenu powiatu 

plockiego. 

Przewodnicz'lCY przekazal informacjy z Krajowego Stowarzyszenia Soltys6w, ze w 

dniach 27-28 listopada br. kolo Warszawy odbydzie siy XX Jubileuszowy Kongres Gmin 

Wiejskich. Wiycej informacji oraz szczeg6lowa oferta do zapoznania w sekretariacie gminy. 

Do pkt.12 
Przewodnicz~cy Rady Gminy stwierdzil, ze porz~dek obrad LVIII Sesji Rady Gminy 

w dniu 30 pa±dziemika 2023 r. zostal wyczerpany. Podziykowal Radzie Gm' y i soltysom 

za uczestnictwo w obradach oraz wszystkim osobom ogl'ldaj'lcym sesjy dr 

po czym je zamkn~l. 

Protokolowala 

Katarzyna Ciastek 

6 


